

Patellar knee booster (a pair)

髌骨關節膝蓋助力器(一雙)

Model: TD-JO

Features:

- PU carbon steel spring, high elasticity and high power, travel decompression and weight reduction, not easy to rust and easy to scrub
- Leather Velcro, fixed with high-viscosity Velcro, easy to wear and fasten, not easy to fall off
- Honeycomb fabric, OK cloth on the outer layer and honeycomb fabric on the inner layer, comfortable and beautiful, not sultry and hot
- Applicable to: climbing stairs, running fitness, cycling outdoor sports, etc.
- PU碳素鋼彈簧，彈力大動力高，出行減壓減重，不易生銹易擦洗
- 皮革魔术貼，採用高粘性魔术貼固定，穿戴方便緊固，不易脫落
- 蜂巢面料，外層OK布內層蜂巢面料，舒適美觀貼身不悶熱
- 適用於：登山爬樓、跑步健身、騎行戶外運動等



Specifications

Product Model 產品型號	TD-JO
Product Material 產品材質	OK cloth + spring OK布+彈簧
Model 型號	All sizes can be adjusted 均碼可調節
Color 顏色	Black 黑色
Applicable parts 適用部位	legs 腿部
Packing size 包裝尺寸	31*10*9cm
Package weight 包裝重量	528g

Instructions

1. Put the product on the bend of the foot, and place the Velcro on the leg and stand still
Replace the spring
1. Loosen and remove the screws on one side
2. Pull out the screw on the reverse side
3. Pull out the two main boards to remove the springs and replace them, and choose several springs based on the individual's body.
- 1.將產品貼於腳彎處，魔术貼在腿部站住即可更換彈簧
- 1.將一面的螺絲擰松拆卸
- 2.反面的螺絲拔出
- 3.把兩片主板向外拉伸取出彈簧拆換，結合個人體選擇用幾支彈簧。